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Preşedintele Klaus Iohannis a făcut un apel, vineri, către românii din străinătate să nu
vină acasă de Paşte.

El a adăugat că acest apel, care este unul necesar, îl întristează. "Dragii mei, nu veniţi anul
acesta acasă de sărbători", le-a transmis el românilor din afara graniţelor.

"De data aceasta, Învierea Domnului găseşte întreaga omenire într-un moment de criză
profundă. Anul acesta vom fi alături de cei dragi, dar de la distanţă", a spus şeful statului. 

"Am intrat de câteva zile în cea mai grea etapă a acestei complicate perioade generate de
epidemia de coronavirus. Este o etapă pe care prin măsurile restrictive luate din vreme am
reuşit să o întârziem cât mai mult posibil. De acum înainte urmează săptămâni foarte dificile,
care vor fi critice pentru sistemul de sănătate din România... Dacă nu respectăm cu stricteţe
toate măsurile impuse de autorităţi pierderile de vieţi omeneşti vor fi din ce în ce mai multe şi
cazurile grave care necesită tratament medical intensiv se vor înmulţi", a spus şeful statului la
Palatul Cotroceni. 
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